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 בס"ד

 01.202329.( מתאריך ופרונטלי פרוטוקול ישיבת ועד )בזום

 ציונה שרוני  ,בנימין אקמן ,שלומית פורמנסקי, רוטר דוד, אהרן צוקר ,פנינית אברך חברוני :וכחיםנ

  אורחים:

 ישרוף, משה אילן יעיש חסרים:

 חברי ועד, חבר מליאה מוזמנים:

מיקום 

 הישיבה:

 29.01.2023 מתאריך:  טלי בן חור : נרשם ע"י מזכירות

 

 נושאים

 לו'ז אחראי החלטה

   נמנע נגד בעד

בהמשך להחלטת ועד, שיחה מול חברת מאיה,  -פינוי גזם .1
המועצה החל. הייתה שביעות רצון  והמועצה, פינוי הגזם ע'י

 מהפינוי הראשון, השבוע יהיה פינוי נוסף.
 

יה חוזרת במשך שנים, ברחוב היצהר, ישנה בע -שוחות ביוב
שוחות הביוב בשטח הפרטי מנקזות את הביוב של השכנים 

ברחובות העליונים. במשך השנים תושבים התחברו באופן לא 
בשוחות, על מנת שהמועצה תקין, וכן סגרו את הגישה לטיפול 

תוכל לתת מענה, יש צורך במתן גישה לשוחות וכן ביצוע חיבור 
 תקין. ייצא מכתב לתושבים.

    

 

 

 

 

 

 

 שבועיים

2. 
 הליך גיוס רב ליישוב:

לתפקיד רב היישוב,  אחד המועמדיםהרב אות האחרון, בסופ'ש 
פורסם  הגיע לשבת, להיפגש עם תושבי היישוב. הלו'ז לסופ'ש

  לתושבים. התקבלו תגובות חיוביות מתושבים.
 הייתה היענות גבוהה של תושבים ובני נוער.

 ישנם שני מועמדים נוספים שיגיעו. יצא פרסום לתושבים.
 

 הליך בחירת רב ליישוב:
לקבל את בחירת התושבים, הבחירות הינן  חשובועד היישוב ול

 המלצה. 
 : בפנקס הבוחרים של היישוב םהמופיעיבני זוג  זכאים לבחור

 .בעלי בתים1
 שנים ביישוב. 5.שוכרים מעל 2

במסגרת פעילות במועדון  -תבוצע בדיקה לגבי הצבעה לנוער
 הנוער, ע'י רכזי הנוער.

 הבחירות יבוצעו באופן פיזי, בקלפי במזכירות.
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3. 
 -נקודת חלוקת דואר 

 הדואר ביישוב.בהמשך לתהליך סגירת שירותי חלוקת 

 על מנת לסבר את האוזן מה היה ומה יהיה :
שעות פירוק  5 –שעות שבועיות  10עד כה דואר ישראל סיפק 
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שעות קבלת קהל, כך שהדואר היה  5וסידור החבילות לאחריהן 
 ימים בשבוע ,שעה בכל פעם. 5פתוח 

וועד היישוב הקצה תקציב נוסף עקב השימושים הרבים וכן מתן 
ליישוב גני מודיעין והוסיף שירות נוסף אחרי הצהריים, המענה 

שעות  8ימים בשבוע וכן ביום שישי סה"כ  3שעתיים קבלת קהל 
 נוספות.

עקב קיצוצי תקציב ברשות הדואר קיבלנו הודעה כי שירותי 
חלוקת הדואר יסגרו באופן חד צדדי וללא אפשרות לשנות את 

 ההחלטה.
 

, קמ"ט תקשורת ומשרד לאחר פנייה למנכ"ל דואר ישראל
התקשורת, ונציגים בכירים מהמועצה, הישוב הביע את 

 התנגדותו הנחרצת לפגיעה בשירותים אותם מקבלים התושבים.
בימים האחרונים לאחר ניהול מו"מ הגענו לשיח חיובי והצלחנו 

 להשיג תשלום נמוך אך הוא לא מכסה את העלויות הקיימות.
 יב לצורך מתן שירותי הדואר.אי לכך אנו פועלים להמצאת תקצ

 החלטה:
צה ועל רשות הדואר להגדלת ממשיכים ללחוץ על המוע

 .התקציב
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 ביטחון .4
 בנושאבהמשך למכתב ששלח אחד התושבים  -שמירת פועלים

ותופסק  בנושא זהשמירת פועלים, יתכן ויהיה שינוי של הצבא 
 השמירה ההיקפית הקיימת היום.

שלב א' בחשמונאים הושלם, יהיה שבוע הבא סיור  -מצלמות
 מסירה. 

המועצה מבקשת להצמיד את  -הצמדת אגרת שמירה למדד
גרת שמירה למדד, כרגע אנו ממשיכים כפי שהיה נהוג עד יהא

 היום.

 חודשיים בנגי   7

 סטטוס עובדים .6
 התקיימו פגישות עם העובדים, ממתינים לתשובות.
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 התנועה בכביש,  הסטתלקראת סופ'ש מתוכננת  – 446עבודות  .7
תצא הודעה על מנת שניתן יהיה  לעבוד על הנתיבים האחרים , 

 לתושבים ע'י המועצה.
על דרך הביטחון, תושבים שבוע הבא מתוכננות תחילת עבודות 

 -שחרגו מקו מגרש לדרך ביטחון העתידית יחזרו לקו מגרש
 אחריות מועצה, קבלן.

     

 עדכוני יו'ר ועדות .8

 -שפ'ה
בעת האחרונה השקיע היישוב בתחום הגינון בשיפור פניו לאחר 

שנת השמיטה, כמו כן הכין את הקרקע לצורך שתילת צמחים 

בעונה זו אנו מלאי הערכה לצוות עובדי היישוב בניהולו המסור 

 של דרור

כשהתחלנו את תפקידנו כוועד נבחר, נושא התעבורה, הכבישים 

תית עמדו נר לרגלנו, הגשנו וכן התנהלות היישוב מבחינה בטיחו

מספר תוכניות לצורך סידור הכבישים, חניות רכבים כבדים, 

חנייה לא מוסדרת ועוד וזאת למען בטיחות הנסיעה וביטחון 

התושבים, טחנות הצדק מסתובבות לאט ועל כן החלטנו לטפל 

 בנושאים הניתנים לטיפול באופן מיידי.

, בכיכר הראשונה בעייתיים בכבישי היישוב,שלושה מוקדים 
  בכיכר השנייה וברחוב היצהר 
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בשבוע שעבר בוצע  לאחר הורדת "כנף המדרכה" הבולטת,
תיקון הכביש, בסיומו שוטח אספלט לשני המקומות שניתן היה 

 לבצע בהם התיקון.

 התוכנית תאושר ע"י יועץ תנועה.
החלטה לגבי "הכנף השלישית" הקיימת בכיכר הראשון ברחוב 

 יועץ תנועהמסודרת עם מודד, ותן לאחר התייעצות התירוש, תינ
 הועלה בוועד הצורך בהקצאת תקציב למודד לתכנון יועץ תנועה.

 הועד אישר התקציב.

 הושלם הקיר ברחוב הדגן.
  

 -נוער
ט עים היו מספר מקרים של אלימות וכמבשבועות האחרונ .1

אלימות במגרש בין ילדים המגיעים מחוץ ליישוב לבין ילדנו 
שם. העניין דווח לשוטר המקומי אשר אמר כי יבחן  המשחקים

 הוספת סיורים ובקשה מהסיור לעבור במגרש בשעות הערב.
בת השרות שריכזה את צוות נחשון של הסניף, החליטה .2

את התפקיד ואת תקן הבוקר ולמצוא מקום חלופי להמשך  לסיים
 השרות שלה. תודה רבה לנעמה ובהצלחה בהמשך.

רכז נוער שיצטרף לצוות הנוער במשרה  לאתרממשיכים  .3
חלקית. מועמדים מוזמנים להגיש קו"ח למזכירות או לפנות לעדי 

 קאשי רכזת הנוער.
 

 -חינוך
מנהלת המעון הודיעה על רצונה לסיים את התפקיד, יצא  -מעון

מכרז, אין מתמודדים לתפקיד. השבוע מנהלת המעון מסיימת 
פה. שושי ושלומית מנסות לסייע גם את התפקיד ואין מחלי

 בגיוס.
קוד לבוש, יש תלמידים שמגיעים לבה"ס ללא כיפה,  -בה'ס ממד

 על הנושא הנ'ל. מבה'ס יוצאות תזכורות 

9  
 ישיבה הבאה בעוד שבועיים.

     

 

 

 תושביםמוזמנים, תפוצה: נוכחים, 


